
Protokół Nr 14/21
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury
z dnia 17 maja 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 8:00
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 9:50
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1 Radna Małgorzata Klucznik,
2 Radny Piotr Maksimowicz,
3 Radny Paweł Dzienisiewicz,
4 Radna Jolanta Beata Bagińska,
5 Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
6 Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:   

1. Radna Paulina Błuszko - Nasewicz
2. Radna Anna Krutul

 Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta, 
2. Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
3. Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta, 
4. Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,
5. Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS,
6. Pani Ewelina Luto – Referent,
7. Pan Marek Sznejder – Inspektor,
8. Pan Krzysztof Waldemar Tur– Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sejnach.

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Bogusław  Sojko –
Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. Przywitał
Radnych oraz zaproszonych gości.

Do pkt 2.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury – Pan
Bogusław  Sojko –   przeszedł  do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest   przyjęcie
porządku  posiedzenia,  zapytał  Radych  czy  są  jakieś  sugestie  i  pytania.  Poinformował
Radnych, że wpłynął  wniosek o rozszerzenie porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie
zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz
ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu  stawki  opłaty  za  pojemnik  na terenie  gminy –



Miasta Sejny. Wpłynął wniosek, Pana Dyrektora Szkoły Podstawowej Krzysztofa Waldemara
Tura,  o przeniesienie  punktu 9 porządku posiedzenia:  Zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska
Polskiego 64, 16-500 Sejny na punkt 3.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

W związku z powyższym porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu

Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego
64, 16-500 Sejny.

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta

Sejny na 2021 rok.
7. Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i
ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny
do Związku Miast Bałtyckich.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny
do Związku Miast Polskich.

10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w
sprawie  utworzenia  Żłobka  Miejskiego,  dla  którego  organem
prowadzącym jest Miasto Sejny oraz nadania mu statutu.

11.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie  zmiany uchwały
w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
2021 rok.

12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
utworzenie  spółki  „KZN  Podlaskie”  spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością.

13.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o
wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na
sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  Społecznej  Inicjatywy
Mieszkaniowej.

14.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.



15.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Komisji
Rewizyjnej  na  skorzystanie  z  porad,  opinii  i  ekspertyz  osób
posiadających wiedzę fachową w zakresie związanym z przedmiotem jej
działania.

16.Wolne wnioski i oświadczenia. 
17.Zakończenie posiedzenia.             
           

Do pkt 3.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.

Projekt uchwały przedstawił Pan Marek Sznejder–  Inspektor – przedstawił i omówił
projekt uchwały.

Pan Krzysztof Waldemar Tur – Dyrektor Szkoły Podstawowej – uzupełnił wypowiedź Pana
Marka Sznejdera. Poinformował, że w kwietniu wpłynął do Szkoły Podstawowej wniosek i
odbyły się  dwa posiedzenia rady pedagogicznej  poświęcone temu tematowi.  W jednym z
posiedzeń uczestniczył Pan Burmistrz oraz Pan Marek Sznejder, którzy udzielali odpowiedzi
na stawiane im pytania. Pan Krzysztof Tur poinformował, że sprawa ta nie ma nic wspólnego
z  likwidowaniem  czy  zmianą  strukturalną  podmiotów,  czyli  pod  względem
dydaktyczno-wychowawczym. Podkreślił, że w Sejnach istnieją już dwa takie zespoły. Jako
zaletę utworzenia zespołu podał łatwość w przeprowadzaniu zastępstw za nauczycieli oraz
organizację żywienia dla dzieci uczęszczających do placówek oświatowych na terenie Sejn.
Wskazał  również  na  minus  takiego  rozwiązania,  jakim  jest  powstawanie  większej  ilości
problemów, jakie pociąga za sobą zwiększenie ilości dzieci w placówce. Następnie wskazał
na jeszcze jedną korzyść płynącą z takiego rozwiązania – ułatwienie pracy księgowych, w
przypadku  likwidacji  małych  jednostek.  Poinformował,  że  świadectwa  ukończenia  będą
opatrzone pieczęcią Szkoły Podstawowej a nie Zespołu Szkół. Nie ulegnie również zmianie
imię patrona Szkoły Podstawowej.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za,  0  głosów  przeciw)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt
uchwały  w  sprawie  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Sejnach  z
siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.

Do pkt 4.

Przewodniczący Komisji  – Pan  Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest ocena zasobów pomocy społecznej.



Pani Ilona Anna Okoń  przedstawiła  ocenę zasobów pomocy społecznej  dla  gminy
Miasto Sejny za rok 2020.

Do pkt 5.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Pani Bożena Renata– Skarbnik Miasta -  omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

Brak pytań i uwag do projektu uchwały, 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 6.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2021 rok.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  i  omówiła  projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Radna Jolanta Bagińska zadała Pani Skarbnik dwa pytania. Pierwsze dotyczyło szczegółów
darowizny,  zaś  drugie  dotyczyło  wydatków  niekwalifikowalnych  do  projektu  Inspektora
Nadzoru – z czego wynika, że w wydatkach musi być zabezpieczona większa kwota?

Pani Skarbnik  – W przypadku projektu „Sportowa Polska”, początkowo nadzór inwestorski
nie był brany pod uwagę, dopiero teraz okazało się, że  są tam potrzebne takie środki.  W
przypadku darowizny, o co konkretnie chodzi?

Radna Jolanta Bagińska – czego dotyczy ta darowizna, zazwyczaj jest podany konkretny cel?

Pan Burmistrz  Miasta  Arkadiusz  Adam Nowalski –  umowa dotycząca  darowizny  jest  do
Państwa dyspozycji i przedstawimy ją Państwu. Jest to firma farmaceutyczna, która chce u
nas  inwestować  i  odjęliśmy  wspólne  prace  nad  ty,  by  temat  rozpropagować,  polepszyć



warunki  na  tą  inwestycję.  W  „Planie  odbudowy”  są  bardzo  duże  pieniądze  na  nowe
technologie.

Radna Jolanta Bagińska – zwróciła się z pytaniem – czy to ta sama firma farmaceutyczna, z
którą kiedyś było spotkanie?

Pan Burmistrz Miasta Arkadiusz Adam Nowalski – tak, ta sama. Umówiliśmy się na działania,
które  są  obopólnie  korzystne,  mogą  Państwo  obejrzeć  webinar  z  moim  udziałem  oraz
zapoznać  się  z  raportem, który z  tych pieniędzy został  przez miasto  Sejny zamówiony, a
koszty pokryła wspomniana firma.

Radna Jolanta Bagińska – Ona (firma) pokrywa koszty działań promocyjnych.

Pan Burmistrz Miasta Arkadiusz Adam Nowalski – Dokładnie. Te działania promują nas jako
ośrodek. Tutaj nie było żadnego przemysłu i próbujemy „wskoczyć” w katalog podmiotów
traktowanych poważnie. Nie mamy tradycji, a więc musimy wytworzyć inne działania PR i to
zostało zrobione.

Radna Jolanta Bagińska – Inspektor Nadzoru nie był brany pod uwagę do projektu, a więc
nie  było  takiego  wymogu.  Teraz  będzie  ten  Inspektor.  Co  się  więc  stało,  że  wystąpiła
konieczność zatrudnienia Inspektora?

Pan Burmistrz Miasta Arkadiusz Adam Nowalski – w momencie, w którym pozyskiwaliśmy
pieniądze  i  kiedy  doszło  do  fazy  realizacji,  wyłonienia  wykonawcy  i  zrealizowania
dofinansowania, to w tym momencie, kiedy trzeba tą budowę zacząć realizować to potrzebny
jest Inspektor Nadzoru, po to, by dopilnował naszych interesów.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat.

 
Do pkt 7.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan Bogusław Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w uchwale  o ustaleniu
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i
ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Pani Skarbnik Bożena Renata Miszkiel – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.



Przewodniczący Bogusław Sojko – poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie stawek.

Pani Skarbnik Bożena Renata Miszkiel – przedstawiła stawki opłat.

Przewodniczący Bogusław Sojko – zarządził 5 minut przerwy.

Przewodniczący Bogusław Sojko – po przerwie wznowił posiedzenie komisji.

Pani Jolanta Bagińska –zwróciła się do Pani Skarbnik – ta uchwała została podjęta z
naruszeniem przepisów prawa, stawki od pojemników i worków były za wysokie. Z jakiego
powodu nastąpiły te błędy? Czy w trakcie uległo coś zmianie?

Pani Skarbnik Bożena Renata Miszkiel – nasze stawki nie były zmieniane i już w roku
2020  były  większe  niż  stawki  w  ustawie  o  porządku  i  czystości.  Czyli  jest  to  zaszłość
wcześniejsza.

Pani Jolanta Bagińska -  czy przy poprzednim projekcie uchwały stawki za pojemniki
i worki nie były zmieniane?

Pani Skarbnik Bożena Renata Miszkiel –  były zmienione ale w stosunku do tego, co
mieliśmy a już wtedy nasze stawki były za wysokie.

 Pani Jolanta Bagińska – czyli stawki, które tutaj mamy powinny być już prawidłowe,
tak?

Pani Skarbnik Bożena Renata Miszkiel – tak.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 4 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 2

Radni większością głosów (4 głosy za i 2 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 8.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan Bogusław Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały w sprawie  przystąpienia Miasta
Sejny do Związku Miast Bałtyckich.

Pan Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił i omówił projekt uchwały.

Radna Jolanta Piktel-Dabulis – Wczoraj przejrzałam statut Związku Miast Bałtyckich
i  mam  pewne  wątpliwości.  Tam  jest  mowa  o  tym,  że  to  właśnie  miasta,  które  leżą
bezpośrednio  nad  morzem  będą  osiągać  korzyści,  a  reszta  miast,  które  dołączą  do  tego
związku nie będą miały raczej wymiernych korzyści.



Pan Burmistrz Miasta Sejny  – Szanowni Państwo. Wrocław jest członkiem Związku
Miast Bałtyckich. Dlaczego? Nas nie interesuje członkostwo w organizacji, która nie przynosi
nam żadnych korzyści.  Tutaj  schemat jest  prosty.  Związek posiada przedstawicielstwo, za
którego  pośrednictwem  możemy  załatwić  pewne  sprawy,  konkretne  projekty.  Zrobiliśmy
analizę – dlaczego mamy taką trudną sytuację. Czasem trudno jest nam wygrać konkurencję z
innymi  podmiotami.  Chcemy  utworzyć  transgraniczny  obszar  funkcjonalny.  Ministerstwo
Spraw Zagranicznych nas w tym wspierało – zrobiliśmy kiedyś badania na temat potrzeb
naszej granicy i na tej podstawie powstało memorandum Ministrów Infrastruktury Polski i
Litwy. Przykładam wielką rolę do tego, by pozyskać nowe rozwiązania organizacyjne, służące
pozyskiwaniu  środków.  Gdybyśmy  starali  się  o  środki  tylko  dla  nas,  to  musielibyśmy
przeznaczyć pieniądze na kilka dokumentów, przy czym koszt jednego dokumentu wyniósłby
kilkaset tysięcy złotych. Jesteśmy w tzw. przesmyku suwalskim i mamy coś do powiedzenia
w  kwestii  przygotowywania  kadr  pod  obronę  cywilną,  to  jest  potrzebne  nadal.  Inaczej
wyglądałyby szczepienia. Mogą Państwo zapoznać się z raportem. Pozostawanie członkiem
Związku Miast Bałtyckich nie przynosi wstydu.

Radna Jolanta Piktel-Dabulis – Nie o to chodzi. Jeżeli nasze miasto na tym zyska to
wszystko jest w porządku.

Pan Burmistrz Miasta Sejny – Jedynym argumentem, za tym, żeby tam wstępować jest
to, że mają przedstawicielstwo, które sami utrzymują. Wielkość składki zależy od wielkości
miasta  i  wstępujemy  tam  z  ciekawymi  tematami  i  jest  to  sprawdzone  na  poziomie
dyplomatycznym z obu stron i mam nadzieje, że to zadziała,  jeśli  nie – to będę pierwszą
osobą, która zaproponuje Państwu wyjście.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (5 głosów za i 1 głos wstrzymujący się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 9.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan Bogusław Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały w sprawie  przystąpienia Miasta
Sejny do Związku Miast Polskich.

Pan Burmistrz Arkadiusz Nowalski – przedstawił i omówił projekt uchwały.

Pani  Jolanta  Bagińska –  czy  uczestnictwo  w  tym  związku  pociąga  za  sobą
konieczność wnoszenia opłat?



Pan Burmistrz – Uczestnictwo w Związku Gmin Wiejskich skutkuje jedynie szerszą
integracją włodarzy gmin. Nie znam żadnej dziedziny, w której  Związek Gmin Wiejskich
miastu pomógł poza integracją, a miasto Sejny nie ma profilu rolniczego. Miasta mają trochę
inną specyfikę, poziom naszych miejscowości jest pomijany.

Przewodniczący Bogusław Sojko – poprosił o zabranie głosu przez Pana Inspektora
Marka Sznejdera z racji, że posiada doświadczenie w roli samorządowca miasta Augustów.
Postawił mu pytanie dotyczące obecności miasta Augustów w Związku Miast Polskich.

Pan Marek  Sznejder-  Miasto  Augustów było  w związku  ale  się  wypisało,  a  teraz
ponownie stanie się jego członkiem. Z uczestnictwa w tym związku płynie wiele korzyści i ja
jako mieszkaniec miasta Augustów jestem zadowolony z uczestnictwa.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (5 głosów za i 1 głos wstrzymujący się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 10.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan Bogusław Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w
sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Sejny
oraz nadania mu statutu.

Pan Inspektor Marek Sznejder – przedstawił i omówił projekt uchwały.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 11.

Przewodniczący Komisji – Pan Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,
którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały w sprawie



uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Ewelina Luto – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 12.

Przewodniczący Komisji – Pan Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,
którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki
„KZN Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wraz z autopoprawką „Społeczna
Inicjatywa Mieszkaniowa”.

Pani Dominika Sidor – przedstawiła i omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Pani  Jolanta  Piktel-Dabulis –  Czy  3  miliony  złotych  są  bezzwrotną  dotacją  czy
musimy to zwrócić?

Pan  Burmistrz  Arkadiusz  Nowalski –  KZN  przysłał  do  nas  materiały,  z  których
wynikają wspomniane 3 miliony, natomiast według mnie KZN próbuje pokryć cały kraj tymi
spółkami.  Rozumiem,  to  w  ten  sposób,  że  na  Podlasiu  jest  problem  z  zebraniem  1000
mieszkań. Kiedy, dojdzie do tego, ze mieszkańcy Sejn zaczną użytkować te mieszkania, będą
mogli skorzystać z gwarancji wkładu własnego.

Pani Jolanta Bagińska zapytała o późniejszą możliwość wykupu tych mieszkań.

Pan Burmistrz – wydaje mi się, że tak, ale nie wiem co ostatecznie zostanie uchwalone
przez Sejm. Mamy duży kryzys mieszkaniowy w mieście, w związku z tym, by nadrobić
zaległości  musimy korzystać  z  wielu  innych metod.  Wspomniane  3  miliony są  środkami
przeznaczonymi  na funkcjonowanie  tej  spółki.  Cała  idea  polega  na tym, by nie  obciążać
takich  samorządów  jak  nasz.  Innych,  skuteczniejszych  narzędzi  na  ten  moment  nie  ma.
Wspomniane  3  miliony  nie  posłużą  do  budowy tych  mieszkań,  posłużą  do  tego,  by  nie
obciążać naszego budżetu. 

Pani Jolanta Bagińska – zapytała o lokalizację.

Pan Burmistrz Miasta – wspomniał o terenie przy ul. Pogodnej. 

Pani Jolanta Bagińska – przypomniała o gruncie komunalnym.



Pan  Burmistrz –  gdybyśmy  nie  mieli  gotowej  działki  pod  zabudowę,  nie  byłoby
wówczas żadnej rozmowy na ten temat, a w tamtym miejscu jest jedyny grunt, na którym
możemy to umieścić.

Pani  Jolanta  Piktel-Dabulis –  zapytała  o  możliwość  umieszczenia  kontenerów
mieszkalnych przy ul. 1-go Maja – za znajdującą się tam masarnią.

Pan Burmistrz – namawiam do odcięcia się od starych praktyk.

Pani Jolanta Piktel-Dabulis – nie można umieścić osób zaśmiecających w centrum
miasta.

Pan Burmistrz – zwrócił uwagę na atrakcyjność działki ze względu na istniejącą tam
sieć ciepłowniczą.  Podkreślił,  że zmiana lokalizacji  jest  dobrym krokiem w celu poprawy
sytuacji  pewnych  osób.  Mówimy  tu  o  postawieniu  kontenerów  w  tamtym  miejscu  na
maksymalnie  2-3  lata.  Na  działce  za  Pocztą,  ostatecznie  planujemy  stworzyć  Centrum
Opiekuńczo-Mieszkalne. Kontenery w Sejnach nie powinny zagościć na stałe. 

Pani  Jolanta  Piktel-Dabulis zapytała  o  możliwość  wykorzystania  działki,  niegdyś
użytkowanej przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i wykorzystania stojącego tam
budynku poprzez stworzenie w nim mieszkań.

Pan  Burmistrz –  przypominam,  że  tamten  teren  w  Planie  Zagospodarowania
Przestrzennego  jest  terenem  przemysłowym.  Nigdy  nie  dostaniemy  na  to  pozwolenia.
Idziemy w tym kierunku, by tereny przemysłowe pozostały terenami przemysłowymi. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 13.

Przewodniczący Komisji – Pan Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,
którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów
w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej

Pani Dominika Sidor – przedstawiła i omówiła projekt uchwały wraz z autoporawką.

Głosowanie:



Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 14.

Przewodniczący Komisji – Pan Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,
którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Jolanta Bagińska – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 15.

Przewodniczący Komisji – Pan Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,
którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  dla  Komisji
Rewizyjnej na skorzystanie z porad, opinii i ekspertyz osób posiadających wiedzę fachową w
zakresie związanym z przedmiotem jej działania.

Pani Jolanta Bagińska – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Pani Jolanta Piktel-Dabulis – Uważam, iż jest to bezzasadne, ponieważ kompetencje
komisji rewizyjnej ustala ustawa o samorządzie gminnym. Zacytowała część wspomnianej
ustawy. Stwierdziła, że Regionalna Izba Obrachunkowo posiada specjalistów w tym zakresie,
a więc powoływanie dodatkowych specjalistów, jej zdanie, mija się z celem. Zapytała o to,
kto będzie w przyszłości finansował tych specjalistów. 

Pani  Jolanta  Bagińska –  wniosek  o  skorzystanie  z  porady  specjalisty  złożył
przewodniczący komisji rewizyjnej Pan Marian Auron. Podkreśliła, że taką możliwość daje
Statut  i  to  właśnie  na  nią  powołuje  się  we  wniosku  Pan  Marian  Auron.  Zasugerowała,
dopytanie Pana Mariana Aurona o podanie uzasadnienia złożenia takiego wniosku.



Pan Burmistrz Miasta – Poprosił radnych o zwrócenie uwagi na ilość dokumentów,
jaką zażądała komisja rewizyjna podczas ostatniej kontroli. Stwierdził, że jego zdaniem Pan
Marian  Auron  nie  posiada  żadnego  powodu,  który  świadczyłby  o  jakichkolwiek
nieprawidłowościach  a  korzystanie  z  porad  specjalistów  ma  na  celu  jedynie  budowania
napięcia.

Pani Jolanta Bagińska – zaproponowała, by dyskusja na ten temat odbyła się podczas
posiedzenia  komisji,  na  której  będzie  obecny  Pan  Marian  Auron.  Podkreśliła,  ze  w  tym
miejscu nie zostało złamane prawo, a komisja rewizyjna posiada możliwość zwrócenia się z
wnioskiem w tej sprawie. Przypomniała, iż Pan Burmistrz, również był kiedyś radnym i także
prowadził różne czynności sprawdzające. 

Pan Burmistrz Arkadiusz Nowalski – jako radny zawsze odnosiłem się do ważnych
kwestii – czy w budżecie są uwzględnione wszystkie zobowiązania miasta. Poprosił o podanie
konkretnej dziedziny, dla której wymagana byłaby pomoc specjalisty.

Pani Jolanta Bagińska -  w tej sprawie chodzi o sprawozdanie.

Głos zabrała Pani Skarbnik Bożena Renata Miszkiel i poinformowała, o tym, iż zgoda
na to pociągnie za sobą konieczność wprowadzenia zmiany w budżecie a Rada Miasta będzie
musiała wskazać na źródło pokrycia wydatku.

Pani Jolanta Bagińska – ta uchwała jest jedynie wyrażeniem zgody na to.

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 4 radnych,
Przeciw – 1
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni  większością  (4  głosów  za,  1  głos  przeciw  i  1  głos  wstrzymujący  się)  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 16.

Przewodniczący Komisji – Pan Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,
jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

W wyżej wymienionym punkcie nie zabrano głosu.

Do pkt 17.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji – Bogusław Sojko zamknął
obrady posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Przewodniczący Komisji 



/-/Bogusław Sojko

Protokołował:Michał Miszkiel


